
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 99
Sekretariatschef Thomas Klit Christensen fra Branchenetværk for Fødevarer til
Medicinske Formål udtaler i artiklen "Underernærede patienter skal fedtbeskat-
tes" (Ugeskrift for Læger den 25. oktober 2010), at "Det paradoksale er, at 97
procent af disse fødevarer til medicinske formål sælges med tilskud fra staten,
så den pålægger nu sig selv en ny skat". Ministeren bedes oplyse, hvor meget
det vil koste staten i øgede udgifter til tilskud, at fødevarer til medicinske formål
pålægges fedtafgift.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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